
Ledenvergadering Atletico’73 d.d. 8 juni 2009  
 
 
1. Opening 
In de “wind- en waterdichte” nieuwe kantine heet Gerard alle aanwezigen welkom op de 
uitgestelde jaarvergadering. 
Er wordt melding gemaakt van de afmeldingen. 
 
Mededelingen: 
Bert Kranenburg is ernstig ziek opgenomen in het ziekenhuis. 
Hans Aarntzen is ziek, en heeft nog een lange weg te gaan. 
Jos Mulleman is verhinderd omdat zijn moeder is opgenomen in het ziekenhuis. 
Er wordt een minuut stilte gevraagd voor Rick Heukshorst, die plotseling overleed bij de 
start van de verbouwing van het clubgebouw. 
 
2. Notulen jaarvergadering 2008 
De notulen worden goedgekeurd. 
 
3. Huldiging 
Omdat hij nog een andere afspraak heeft wordt Herman Schreurs iets eerder dan de andere 
jubilarissen gehuldigd voor zijn 25 jaar lidmaatschap van Atletico’73.  
In zijn dankwoord legt hij uit waarom hij destijds lid is geworden, en nog steeds lid is. 
 
4. Uitleg over de verbouwing 
Zo ging het: 
21-12-2008 – De 1

e
 schop gaat de grond in. Je kunt veel meer dan je denkt. 

04-01-2009 -  De planning was om met de bouw te starten, maar eerst hield de vorst het tegen, en 
vervolgens de regen. Mede hierdoor was het opgestelde schema niet te handhaven.  
29-05-2009 – De eerste oplevering, dat is dus nog twee weken om de puntjes op de i te zetten.  
 
Nog te doen: 
Er moeten nog een aantal financiële gaatjes gedicht worden. 
Het meer/minder werk is binnen de perken gebleven. Te zijner tijd zal verantwoording afgelegd 
worden over het resultaat. 
Het nieuwe gebouw heeft wel aantrekkingskracht: het 500

e
 lid nadert. 

 
Niet te vergeten: 
Medio september willen we het clubgebouw heropenen. Hiervoor gaat het bestuur nadrukkelijk op 
zoek naar mensen die hiervoor de handen uit de mouwen willen steken. 
 
Het secretariaatsgebouw moet gesloopt worden, en vervolgens het nieuwe gebouw plaatsen. 
Baanverlichting: er zijn 2 masten, en het plaatsen ervan willen we graag vóór de winter realiseren. 
 
Verrassing: 
Het bestuur heeft gemeend om extra aandacht te besteden aan enkele voortrekkers die héél véél vrije 
tijd hebben gestoken in de realisatie van de verbouwing tot nu toe. 
Hiervoor hebben zij voor Hans en Tiny van Aalst en Bennie en Ans Peelen als blijk van waardering 
een cadeaubon. Tot verrassing van Gerard hebben de overige bestuursleden ook voor hem en Marian 
zo’n cadeaubon. Alle ontvangers zijn beduusd, maar blij verrast. 
 
5. Jaarverslag van het bestuur 
Tekst Gerard invoegen 
 
6. Financieel verslag  
De balans en exploitatie overzichten worden uitgebreid door Rene doorgenomen. 
Voor de nieuwbouw is als balanspost € 40.000,- gereserveerd.   
De exploitatie overzicht laat zien dat de inkomsten in 2008 € 12.000 meer zijn dan de uitgaven. Het 
overschot zal gereserveerd worden voor de nieuwbouw.  Vooral de kosten zijn ruim onder de 
begroting gebleven mede doordat de nieuwbouw pas in 2009 begint.  De rente op de deposito 
rekening is daardoor ook hoger uitgevallen. 
 
7. Verslag Kascommissie 
Guus Slutter en Hans Heuvels hebben alles zorgvuldig gecontroleerd en geaccordeerd.  
Het bestuur en de penningmeester wordt décharge verleend. 
De nieuwe kascommissie bestaat uit Hans Heuvels en Pieters Hubers. Gerrit Luimes is reserve. 
 



8. Begroting 
De cijfers worden gepresenteerd. 
 
De contributie wordt als volgt: 
Pupillen 8,20  € per kwartaal 
Junioren 9,85  € per kwartaal 
Recreanten 9,85  € per kwartaal 

Senioren 13,10  € per kwartaal 
Studenten 31,25  € per jaar 
Gastleden 33,35  € per jaar 

 
Het contributietarief wordt geïndexeerd. 
Hierbij is geen rekening gehouden met een eventueel groeiend ledenaantal. 
 
9. Benoemingen 
Gerard Jansen wordt voor 3 jaar herbenoemd als voorzitter. 
De overige bestuursfuncties blijven gelijk, er zijn echter vacatures voor de Materialencoördinator en de 
Accommodatiecoördinator. Kandidaten hiervoor zijn welkom en kunnen zich melden bij het bestuur.  
 
10. Jurycommissie 
Hans Matse geeft aan dat rond de wedstrijden een piek geeft aan de werkzaamheden.  
Hij kan een beroep doen op ca. 30 – 35 juryleden, en het is altijd nog gelukt om voldoende mensen te 
krijgen. Bij problemen gaat hij ouders benaderen voor hulp. 
Er is een jurycursus gehouden in Doetinchem, hier hebben 3 mensen van Atletico’73 meegedaan. 
 
Roos Rademaker vind het jammer dat bij de laatste wedstrijd in Doetinchem slechts 3 mensen van het 
totale “jurybestand”. Gerard reageert hierop: “We zijn blij met iedereen die 1 uur tijd beschikbaar heeft.” 
Van externe wedstrijdleiders krijgt Atletico’73 regelmatig positieve reacties op de inzet van vrijwilligers. 
 
11. Wedstrijdcommissie 
Guus Slutter geeft een overzicht van de gehouden wedstrijden: Engbergenloop, Openingswedstrijd en 
de CD-stedenwedstrijd. In totaal zijn er 1900 atleten tijdens wedstrijden op onze accommodatie 
sportief bezig geweest. 
Atletico’73 heeft geen AB-junioren in kunnen schrijven voor de competitie.  
De Stedenwedstrijd is in een aangepaste versie afgewerkt.  
Guus bedankt de vrijwilligers hartelijk voor de inzet en hoopt ze in de toekomst weer te zien tijdens 
wedstrijden. 
 
12. Sponsorcommissie 
Pieter Hubers en Hans Heuvels geven aan dat het moeilijker wordt om nieuwe sponsors te vinden. 
 
13. Ledenadministratie 
Carla Slutter geeft een gedetailleerd overzicht van de opbouw van de totaal 473 leden van 2008  
(9 meer dan in 2007). De pupillen zijn van 100 naar 93 gegaan, de junioren van 96 naar 111.  
Het aantal bij de recreanten-senioren-jury en overige leden is met 1 gedaald. 
 
14. Barcommissie 
Met de vaste medewerkers, af en toe aangevuld met nieuwe vrijwilligers, zijn de wedstrijddagen goed 
verlopen. Op de doordeweekse trainingsavonden en de zaterdagochtend wordt door verschillende 
personen/groepen voor de bezetting van de bar gezorgd. 
 
15. Technische commissie 
Geen verslag. 
 
16. Redactie Slak 
De lay-out van de Slak is afgelopen jaar vernieuwd. Een kleuren omslag met actuele foto’s en  
2-kleuren advertenties. Er is gestart met de verkoop van t-shirts en longsleeves.  
 
17. Jeugd commissie 
De bestaande commissie is in 2008 opgeheven. De initiatieven die door de jeugd zelf worden 
ontplooid zullen begeleid worden. 
De internet site wordt ge-update.  
Atletico’73 heeft diverse malen in de regionale kranten gestaan.  
 
18. Verslag van de trainers 
De twee recreantengroepen onder leiding van Wim Jansen en Herman Fransen lopen voorspoedig.  
Er is een beginnersgroep gestart met 41 mensen, met als resultaat dat Ad Som nu een recreanten-
beginnersgroep heeft van ca. 20 leden.  
 



Wilma Bod traint met veel enthousiasme de donderdag-recreanten. 
 
Henk Peters, met assistentie van Joeri Voltman, is de trainer van de A-B junioren / Senioren en RTA 
en de Mila groep. 
Al enige tijd worden atleten op de technische nummers gemist. Momenteel begint het heel langzaam 
weer aan te trekken.  
 
 
De dinsdagavond-recreanten onder leiding van Aloys van Aalst blijft een stabiele groep.  
Er wordt fanatiek getraind, en ze zijn bekend om de fameuze uitstapjes. 
 
Honoré Hoedt verteld dat hij destijds als jong broekie bij Atletico’73 is begonnen; er gingen 4 mensen 
naar een trainerscursus, en het jaar erop weer 4. Atletico”73 heeft het fantastisch voor elkaar. 
Talenten blijven doorstromen naar de Atletiek Unie.  
Atletico’73 is er voor de absolute toppers en voor iedereen die recreatief wil sporten. 
 
19. Beleidsplan 
Het eerste driejaren-plan is af. Voor de komende drie jaar zal het beleidsplan herschreven moeten 
worden, waarbij ad-hoc beslissingen worden vermeden.  
 
20. Huldiging jubilarissen 
De eerste jubilaris wordt omschreven: een iel knaapje, die de wereld nog moest ontdekken,  
hij heeft zich ontwikkeld als multi-talentje en is vervolgens gestart als trainer : Henk Peters. 
 
Joost van der Plicht is 25 jaar lid, maar zit momenteel op de fiets ergens tussen Wenen en München. 
 
Anton Visser: het oudste lid van Atletico’73. Hij is gestart met een beginnerscursus op het SDOUC-
terrein. En ondanks een ziekte wil hij toch weer proberen terug te komen. 
Van Anton is de anekdote bekend dat hij bijzonder fanatiek bezig was met de 7-dorpenloop. Hij liep de 
afstand Netterden-Varsselder, en had ter controle om de kilometer een paaltje in de berm geslagen. 
 
Jan en Tiny Steverink hebben zich ingezet voor veel onderdelen bij Atletico’73. Tiny bij het 
wedstrijdsecretariaat, bardienst en inkoop en het schoonmaken van het clubgebouw. Jan heeft o.a. 
geholpen bij het jureren en als materialenman. 
 
Wim Jansen vraagt zich af of Ad Som en Herman Fransen ook tot de jubilarissen horen? 
Dit zal nagekeken worden. 
 
21. Extra huldiging 
Bij de dames is de marathon-beker voor Rita Sessink die de marathon van Edinburg-Schotland heeft 
gelopen. Bij de heren is de marathon-beker voor Henk van Langen die de marathon van Dublin heeft 
gelopen. 
 
De Bronzen Atleet is dit jaar voor de D-junioren Ploeg: Pieter van der Wal, Rowan van Emden, 
Thijs Brugman, Wiebe de Heer, Wouter Overveld, Thijs Kranenburg, Bram van Aalten, Ruud 
Mulleman. 
 
 
22. Rondvraag 
Carla Slutter vraagt of er met de komst van het jeugdhonk iets gedaan wordt aan de parkeerplaats? 
De gemeente zal de verlichting van het laantje aanpakken, de parkeerplaats wordt verhard en het 
toegangshek van de atletiekbaan zal verder naar voren verplaatst worden. 
 
Guus Slutter meldt dat in 2008 een audit door de Atletiek Unie is uitgevoerd. Guus heeft bericht 
ontvangen dat alles in orde was.  
 
Gerard Jansen vertelt dat op 12 september de DRU-fabriek wordt geopend met een fakkelloop vanuit 
alle kerkdorpen naar de Smeltkroes, en daarvandaan naar het cultuurcluster van de DRU-fabriek.  
Atletico’73 is gevraagd of zij voor de lopers kan zorgen.  
 
23. Sluiting 
Tot slot bedankt Gerard iedereen voor de aanwezigheid bij deze vruchtbare uitgestelde ALV. 
Hij is blij om te zien dat Atletico’73 leeft, en hij hoopt 2009 ook zo positief af te kunnen sluiten. 
 


